
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Efter generalforsamlingen i november 2020, konstituerede bestyrelsen sig således: 
 
Formand:   Bjarne Hørlykke Valgt i 2020 
Næstformand:  Mike Christensen Valgt i 2020 
Kasserer:   Michael Nielsen Valgt i 2019 
Bestyrelsesmedlem:  Thomas Lindskov Valgt i 2020 for 1. år 
Bestyrelsesmedlem:  Paw Silberg    Valgt i 2019  
 
Suppleant:   Martin Povlsen Valgt i 2020 for 1. år 
Suppleant:   Rene Løve Gerdes Valgt i 2020 for 1. år 
 
 
Næstformand Mike Christensen varetager også funktionen som sekretær og webmaster. 
Bestyrelsesmedlem Paw Silberg varetager funktionen som ansvarlig for de grønne områder. 
 
 

GRUNDEJERFORENING: 
 
Året er gået godt, med de udfordringer som Corona nu engang gav. 
Der er stadig efterveer fra Fibias hærgen i området. 
Det lykkedes at få vores område sat på dagsordenen i kommunen over prioriterede asfaltarbejdere. 
I efteråret lykkedes det at få tredje etape af fortovsrenoveringen udført. 
Renoveringen af fortove og veje går langsomt men sikkert fremad. Det er ifølge kommunen højt 
prioriteret i 2021, så vi venter spændt og specielt fordi anlægsloftet er blevet hævet kraftigt for at 
inddæmme eftervirkningerne af Corona. 
 
Der var planlagt plant et træ dag, men som så meget andet måtte den aflyses. 
Bestyrelsen har planer om indkøb af ca. 35 træer der skal plantes på det grønne område langs med 
Møllegårdsvej. 
For at gøre eventen hyggelig blev der bestilt en pølsevogn og drikkevarer som også måtte afbestilles. 
Bestyrelsens håber at det bliver muligt i 2021 at afholde arrangementet, som vil blive afholdt på 
vandværket som et åbent hus arrangement når det nuværende forsamlingsforbud ophæves, og 
bestyrelsen håber der vil møde mange voksne og børn op. 
Vi takker på forhånd. 
Bestyrelsen håber at de nye træer kan være i fred og ikke få knækket toppen af som sidste gang vi 
plantede. 
 
Bestyrelsen har sendt et forslag til ændring/opdatering af den tinglyste deklaration til vores advokat. 
Efter gennemgang er den videresendt til kommunen. 
Men som alt andet er der ikke svaret endnu, det er en kedelig tendens der er i kommunen med ikke at 
svare/reagere på henvendelser. 
 

 
 



 
 

 
 
  
 
 
 
 

 

VANDVÆRK: 
 

I august 2019 blev der til medlemmer af kommunens Teknik- & Miljøudvalg samt de 2 medlemmer af 
beredskabskommisionen sendt en mail om gennemskylning af brandhanerne, som er en potentiel 
bakteriebombe. 
I skrivende stund er der ingen af politikerne der har gidet ulejlige sig med et svar, det må siges at være 
særdeles kritisabelt at politikerne ikke tager et sådant problem seriøst, men har mere travlt med at 
komme i avisen og stå at smile, som om alt er godt. 
Det er tilsyneladende kun i valgår politikerne gider at tage borgerhenvendelser seriøst. 
Arbejdet med at sløjfe de ubenyttede brandhaner er i gang, der står stadig nogle tilbage som vi mangler 
svar på om de skal sløjfes eller blive. 
Til de brandhaner der stadig står, har vi bedt om en vedligeholdelsesplan for gennemskylning. 
Der er blevet udarbejdet en tilstandsrapport for vandværket inkl. bygning. 
Der var nogle enkelte punkter der krævede lidt udbedring og disse arbejder er igangsat. 
Der var stor ros til os for den generelle stand af bygning og maskinpark. 
 
Der er 1. januar 2021 trådt et nyt og revideret regulativ ikraft, det kan ses på vores hjemmeside. 
 
 
 
 

GENERELT: 
 
 
Der kan findes mange nyttige og gode oplysninger på vores hjemmeside www.kirke-sonnerup.dk 
Der er også mulighed for at tilmelde sig vores nyhedsbrev. 
Hvis du ikke er tilmeldt, så beder vi dig om at få det gjort! 
Det er nemmere at udsende info når det foregår digitalt. 
Husk at ændre mailadresse, hvis du får en ny. 
 
Endnu engang må bestyrelsen henvise til vedtægternes § 3 stk. 9: 
Medlemmer er pligtige til, stedse at holde grunde, fortove og stier fri for ukrudt. En 
rensning af ukrudt skal gennemføres inden hvert års 1. maj og 1. juli, så gener fra 
naboer undgås. Hegn og hække skal klippes inden hvert års 1. juli, så fortove og 
stier frit kan passeres. Hvis grundejerne ikke overholder denne bestemmelse, kan 
grundene renses og hegn og hække klippes på grundejerforeningens foranledning. De 
afholdte udgifter skal af grundejerne refunderes foreningen. 
 
Denne § har været sendt til høring hos vores advokat og den er stærk nok til at holde i en eventuel 
retssag, hvis ikke en fremsendt faktura bliver betalt. 
 
Med venlig hilsen 
Bestyrelsen 

 
 
 

http://www.kirke-sonnerup.dk/

